
Tankar i juletid 

  

Julen närmar sig, det är en tid fylld av förväntningar men även en tid då många känner sig 
ensamma och otillräckliga. En tid då vi behöver bry oss lite extra mycket om varandra.  

Budskapet om alla människors lika värde är nog det som starkast slår an i mig. 

Vår tro är inte något som begränsas till söndagens gudstjänster, den sanna tron visar sig i våra 
handlingar, i det dagliga livet.  

  

I stillhet och osynlighet föds och växer mycket av tron och visar sig i världen. Den speglas i våra 
handlingar – när vi ger någon ett handtag, när vi låter någon som ser trött ut gå före i kön, när 
föräldrar ger sina barn allt och lite till fast de är trötta och när vi tar oss tid att lyssna när någon 
behöver få berätta om det som skaver. Det behöver inte vara stora fantastiska saker, ett kort 
besök eller ett telefonsamtal till någon som man vet sitter ensam kan göra stor skillnad. 

  

När tron speglas i våra liv blir det goda synligt världen.  

Jag tror att vi behöver tron som drivkraft när det stormar omkring oss, när vi  
känner oss otillräckliga, så att vi orkar fortsätta kämpa för det goda.  

  

Det är en gåva att ha en tro, en tro på att gud omsluter oss på alla sidor till  
vardags och helg. 

  

Oavsett var i livet du befinner dig eller hur du känner dig är du alltid välkommen in i 
gemenskapen i våra kyrkor och församlingshem. 

  

Jag önskar dig en fin adventstid och en god jul, vem vet vi kanske ses i kyrkan. 

  

 


